
 

 

13 juli 2012 
 
Geacht College van Gedeputeerde Staten, 
 
 
Overeenkomstig artikel 84 van het Reglement van Orde van Provinciale Staten stel ik u 
namens de D66 fractie de volgende vragen over gevolgen van ontwikkelingen in de 
landelijke politiek voor de Veiligheidsregio en de Omgevingsdienst. 
 
Rond de afgelopen jaarwisseling is in Provinciale Staten de toepassing van het 
experimentenkader voor de vestiging van de veiligheidsregio bij de Stichtse Brug aan de 
orde geweest. In het verlengde daarvan is een besluit aan de orde geweest voor de 
verplaatsing van het steunpunt naar het Trekkersveld, Zeewolde. Dit besluit is in een 
opinieronde besproken, maar niet in de besluitvormingsronde geagendeerd. Dit omdat de 
betrokken minister de vestiging van de Veiligheidsregio nabij de Stichtse Brug nog niet 
had bekrachtigd. Sindsdien is dit besluit niet meer aan de orde geweest in Provinciale 
Staten. 
 
1. Kunt u vertellen waarom dit besluit vertraging oploopt? 
 
2. Wat betekent de komst van de nationale politie voor de vestiging van de 

veiligheidsregio bij de Stichtse Brug? Is er een relatie dan wel een afbreukrisico? 
 
3. Wat doet u om de komst van de Veiligheidsregio naar Flevoland zeker te stellen? 
 
Zoals u weet is Flevoland, met haar inliggende gemeenten en gemeenten uit de Gooi- en 
Vechtstreek al ver gevorderd met de oprichting van een gezamenlijke Regionale 
Uitvoeringsdienst, ook wel aangeduid met omgevingsdienst. De Eerste Kamer moet echter 
de RUD-vorming nog behandelen. Het is niet uitgesloten dat de Eerste Kamer tegen de 
RUD-vorming stemt. 
 
4. In hoeverre houdt de eventuele uitkomst van de behandeling in de Eerste Kamer 

risico’s in voor de vorming van de omgevingsdienst, waar Flevoland in deelneemt?  
 
5. Hoe groot zijn deze risico’s, bijvoorbeeld in euro’s? 
 
6. Is er een ‘plan B’, voor als deze omstandigheden zich voordoen? 
 
7. Zo ja, wat behelst dat plan? 
 
8. Is het mogelijk de Omgevingsdienst, zoals beschreven in de Gemeenschappelijke 

Regeling, in te richten op basis van vrijwilligheid en dus zonder instemming van de 
Eerste Kamer op landelijk niveau? 
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